

NU-AFA-163
14-7-14



A Send Off of Three Pre-Novices

BALAKA, Malawi - On Sunday , 13th July 2014, three novice-to-be namely Bernard Maganga, Innocent Mwanoka and Damiano Abraham from Africa Anglophone delegation bid farewell to confreres in Balaka. The send off celebration took place at Montfort Media. The usual Sunday supper (which Confreres from Kankao parish, Balaka parish, Montfort - ICI community, and religious from Inter-Congregational Institute - ICI gather together) was spiced up with a delicious cake, ice cream and local fruits.

Speaking on behalf of his brothers, Bernard Maganga said he was grateful for the send off and asked for more prayers: "I thank you all for this celebration and I ask you to accompany us and to pray for us and for the good outcome of this journey." Among those present were Fr Luigi Gritti, Assistant General, Rt Rev. Alessandro Pagani, Emeritus Bishop of Mangochi, Fr Gamba, superior of the community and a number of Montfort Missionaries, Comboni Missionaries, volunteers and some friends of St. Egidio community.

The three pre-novices left from Chileka airport (Malawi) on 14th July 2014, heading to Philippines via South Africa and Hong Kong.

Bernard Maganga hails from Nzama parish (a historical parish for Montfortians in Malawi since 1901), Dedza diocese. He was born at Mulanje hospital on 2 February, 1992. He is the first born of four children of which three are girls.

Innocent Ignatius Mwanoka was born on 2 July, 1992 in Mangulu village, Machinga district, Mangochi diocese. He is the second born of seven children.

Damiano Abraham hails from Thondwe parish, Zomba diocese. He was born on 30th December, 1990 in Mulanje district, Blantyre archdiocese. He is the fifth born of six children.

Let us pray for them for a peaceful and safe journey.

-Fr. Jaiilos Mpina, smm

Un au-revoir de trois pré-novices

BALAKA, Malawi - Le dimanche 13 Juillet 2014, trois futures novices à savoir Bernard Maganga, Innocent Mwanoka et Damiano Abraham de l'Afrique anglophone ont dit au-revoir aux confrères de Balaka. La célébration du départ a eu lieu à médias Montfort. Le souper habituel du dimanche qui réunit les confrères « de plusieurs communautés »... a été rehaussé par un délicieux gâteau, de la crème glacée et des fruits locaux.

S'exprimant au nom de ses frères, Bernard Maganga a déclaré qu'il était reconnaissant pour ce départ et a demandé des prières: "Je vous remercie tous pour cette célébration et je vous demande de nous accompagner et de prier pour nous et pour la bonne réussite de ce voyage». Parmi les personnes présentes, se trouvaient le père Luigi Gritti, Assistant général, Monseigneur Alessandro Pagani, évêque émérite de Mangochi, le Père Gamba, supérieur de la communauté et un certain nombre de missionnaires montfortains, Comboniens, des bénévoles et des amis de la communauté Saint Egidio.

Les trois pré-novices à gauche de l'aéroport de Chileka (Malawi) le 14 Juillet 2014, en partance pour les Philippines par l'Afrique du Sud et Hong Kong.

- Bernard Maganga originaire de la paroisse de Nzama (une paroisse historique pour les Montfortains au Malawi depuis 1901), du diocèse de Dedza. Il est né à l'hôpital de Mulanje le 2 Février 1992. Il est le premier-né de quatre enfants dont trois filles.
- Innocent Ignace Mwanoka est né le 2 Juillet 1992 au village de Mangulu, quartier de Machinga, diocèse de Mangochi. Il est le deuxième de sept enfants.
- Damiano Abraham est originaire de la paroisse de Thondwe, diocèse de Zomba. Il est né le 30 Décembre 1990 au district de Mulanje, de l'archidiocèse de Blantyre. Il est le cinquième de six enfants.

Prions pour eux pour un voyage paisible et sûr.

-Père Jailos Mpina, smm